

討論提示：

第一堂

- 1) 馬可福音結局裡記載的這幾次的顯現，你會希望自己可以出現在那一次的現場呢？如果在場，你會如何反應呢？
- 2) 請分享你被耶穌責備的經歷，如果沒有，請猜是為什麼會沒有呢？
- 3) 今天的信息有什麼地方是對你特別有幫助的呢？

第二堂

- 1) 請分享你認為傳福音和栽培門徒這兩個命令是一樣的嗎？你認為這個命令是必須遵守的嗎？請說明你看法的理由。
- 2) 請分享你認為這信與不信中間有沒有灰色地帶？請說明你的聖經根據。
- 3) 請分享你對於現代神蹟的看法。

第三堂

- 1) 請分享你對於耶穌升天有什麼認識。
- 2) 請分享你如何到處分享福音。
- 3) 請分享主在我們裡面工作 (In)，主為我們作 (For)，主藉著我們作 (Through)，主與我們同工 (With)，你有什麼經歷。

Discussion Tips:

First session

- 1) Of the several appearances recorded at the ending of the Gospel of Mark, which one would you have wished you could appear at? How would you react if you were there?
- 2) Please share your experience of being rebuked by Jesus. If there was none, then why not?
- 3) Which portion of today's message was particularly helpful to you?

Second session

- 1) Please share whether you think the commands for evangelism and discipleship are the same? Do you think those are the commands we must obey? Please state your reasons.
- 2) Please share if you think there is a gray area between believing and not believing? Please state your biblical basis.
- 3) Please share your thoughts on modern miracles.

Third session

- 1) Please share what you know about Jesus' ascension.
- 2) Please share how you share the gospel everywhere.
- 3) Please share your experience on how the Lord works in us, works for us, works through us, and works with us.